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P R O T O K Ó Ł Nr XXX/2018 

z obrad XXX Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się w dniu 21 czerwca 2018 r. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXIX Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 

6. Pytania do zaproszonych gości. 

7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 

2017 rok. 

8. Sprawozdanie Wójta Gminy z przebiegu współpracy Gminy Stara Biała  

z organizacjami pozarządowymi za 2017 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Starej Białej za 2017 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka 

Kultury i Sportu w Starej Białej z/s w Białej za 2017 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stara Biała za 2017 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Stara Biała absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 

na lata 2018 – 2025. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2018 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie gminy Stara Biała miejsc sprzedaży  

i podawania napojów alkoholowych.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej położonej w m. Nowe Trzepowo, gmina Stara Biała. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu  

w Płocku w sprawie podziału Powiatu Płockiego na okręgi wyborcze w wyborach do Rady 

Powiatu w Płocku. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat dla odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia  

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Stara Biała. 

20. Zajęcie stanowiska w sprawie Uchwały Zgromadzenia Związku Gmin Regionu Płockiego 

Nr 2/II/2018 z dnia 25 kwietnia 2018 r. w sprawie zmiany Statutu Związku Gmin Regionu 

Płockiego. 

21. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej za 2017 rok dla Gminy Stara Biała. 

22. Interpelacje i zapytania radych oraz udzielenie odpowiedzi. 

23. Zapytania i wolne wnioski. 

24. Zakończenie obrad.  
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XXX Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 

Rozpoczęła się o godz. 9.20 i zakończyła o godz. 13.40. 

Ustawowa liczba radnych wynosi 15 osób.  

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 

 

 

Ad. 1.  

Sesję otworzył i przewodniczył jej Wojciech Żółtowski – Przewodniczący Rady Gminy. 

Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, wobec 

czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta, 

pracowników Urzędu Gminy, sołtysów oraz zaproszonych gości, w tym Kierownika Posterunku 

Policji w Starej Białej Magdalenę Tomasińską oraz Przewodniczącego Rady Powiatu Płockiego 

Lecha Dąbrowskiego. 

 

Ad. 2.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 

obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

Wobec braku wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad, który przedstawia się następująco: 
  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXIX Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 

6. Pytania do zaproszonych gości. 

7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 

2017 rok. 

8. Sprawozdanie Wójta Gminy z przebiegu współpracy Gminy Stara Biała  

z organizacjami pozarządowymi za 2017 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Starej Białej za 2017 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka 

Kultury i Sportu w Starej Białej z/s w Białej za 2017 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stara Biała za 2017 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Stara Biała absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 

na lata 2018 – 2025. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2018 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie gminy Stara Biała miejsc sprzedaży  

i podawania napojów alkoholowych.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej położonej w m. Nowe Trzepowo, gmina Stara Biała. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu  

w Płocku w sprawie podziału Powiatu Płockiego na okręgi wyborcze w wyborach do Rady 

Powiatu w Płocku. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat dla odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia  

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Stara Biała. 

20. Zajęcie stanowiska w sprawie Uchwały Zgromadzenia Związku Gmin Regionu Płockiego 

Nr 2/II/2018 z dnia 25 kwietnia 2018 r. w sprawie zmiany Statutu Związku Gmin Regionu 

Płockiego. 

21. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej za 2017 rok dla Gminy Stara Biała. 

22. Interpelacje i zapytania radych oraz udzielenie odpowiedzi. 

23. Zapytania i wolne wnioski. 

24. Zakończenie obrad.    

 
 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 

protokołu z posiedzenia XXIX sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia sesji 

radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokołu, wobec czego poddał pod głosowanie projekt 

protokołu z sesji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z XXIX Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 

(15 głosów „za”). 
 
 

Ad. 4. 

Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 

1. Poinformował o problemie suszy pojawiającym się na terenie gminy jak również na terenie 

całego kraju. Informacja o długotrwałym okresie braku opadów atmosferycznych jest 

potwierdzona przez System Monitoringu Suszy Rolniczej w Puławach na stronie internetowej 

susza.iung.pulawy.pl. Z ostatniego raportu wynika, że susza występuje na glebach kat. I. Na 

terenie gminy jest to ok. 14 % wszystkich gruntów uprawnych. Problem dotyczy zbóż 

ozimych, zbóż jarych, krzewów owocowych i truskawek. Na gruntach kat II, które stanowią 

prawie 34% skutki suszy pojawiają się w zbożach ozimych, zbożach jarych i krzewach 

owocowych. Zgodnie z raportem na pozostałych gruntach oznaki suszy jeszcze nie występują. 
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Jeżeli rolnicy będą wnioskować, że na ich gruntach pojawił się dany problem, Gmina wystąpi 

do Wojewody o powołanie specjalnej komisji do oszacowanie szkód powstałych w wyniku 

suszy zgodnie z wytycznymi Urzędu Wojewódzkiego na terenach, które zgodnie z raportem 

są objęte suszą.  

2. Poinformował o bieżących sprawach: 

 Zostały sporządzone już wszystkie akty notarialne dotyczące gruntów przy drodze 

wewnętrznej w miejscowości Nowa Biała w kierunku szkoły w Maszewie Dużym. Mieszkańcy 

nie będą mieli problemów z budową przyłączy do swoich budynków. 

 Zakończyła się długotrwała procedura związana z pozyskaniem tzw. „szweckiej góry” czyli 

działki 121 w Nowych Proboszczewicach . Działka została przekazana z zasobu nieruchomości 

Skarbu Państwa na rzecz Gminy w formie darowizny. Został podpisany ze Starostą Płockim 

akt notarialny i Gmina jest jej prawowitym właścicielem.  

 Gminie udało się uzyskać wsparcie finansowe w ramach rządowego Programu na rzecz 

rozwoju oraz konkurencyjności regionów poprzez wsparcie lokalnej infrastruktury drogowej. 

Minister Rozwoju i Inwestycji pozytywnie zaopiniował wniosek o dofinansowanie do budowy 

drogi gminnej Nowa Biała – Maszewo Duże, jej połączenia z ulicą Szkolną, budowy fragmentu 

ulicy Słowackiego, ulicy Sportowej, fragmentu ulicy Mickiewicza i  ulicy Korczaka. Jest to 

inwestycja dwuletnia. Maksymalna wysokość dotacji jaką Gmina może uzyskać może wynieść 

60 %, natomiast przy zadaniu wieloletnim do 80% wydatków poniesionych w 2018 roku. Na 

etapie składania wniosku wartość kosztorysu inwestorskiego wynosiła 4 123 481,34 zł. Na 

dzień dzisiejszy opiewa już na kwotę ok. 6 000 000, 00 zł. Warunkiem otrzymania dotacji jest 

jednak rozpoczęcie inwestycji w bieżącym roku i zakończenie w 2019 roku. 

 W trakcie realizacji są dwie inwestycje drogowe: 

- budowa ul. Lawendowej w Bwilnie, 

- budowa ulic na osiedlu „Podgrodzie” w miejscowości Nowe Proboszczewice. 

W przypadku pozostałych inwestycji jest problem z ich realizacją związany z brakiem 

wykonawców lub bardzo wysokimi ofertami w przypadkach, kiedy takowe zostały złożone. 

Kolejne przetargi będą ogłaszane, jednak jeżeli do czasu następnej sesji sytuacja się nie zmieni, 

Wójt zaproponował aby przenieść niektóre inwestycje do realizacji na przyszły rok.  

 Firma Novum S. A. wystąpiła do Gminy o zmianę ceny zakupu energii elektrycznej twierdząc, 

że przy cenach, jakie są zawarte w umowie nie jest w stanie realizować kontraktu. Obecnie 

analizowane są możliwości wyjścia z tej sytuacji zgodnych z umową i prawem zamówień 

publicznych.  

 Został rozstrzygnięty przetarg na budowę przydomowych oczyszczalni  ścieków na terenie 

gminy. Za chwilę zostanie podpisana umowa z wykonawcą, bez względu na to czy Gmina 

uzyska pożyczkę z WFOŚiGW o którą wcześniej również się starała. Na zlecenia tego typu nie 

ma problemu z wykonawcami. 

 Na budowę  drogi w miejscowości Srebrna (od drogi woj. 559) Gmina otrzymała 

dofinansowanie w wysokości 100 000,00 zł z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych.  

 Nadleśnictwo Płock złożyło deklarację, że Gmina może uzyskać od nich środki w kwocie 

50 000 zł do budowy drogi gminnej w Kobiernikach (w kierunku lasu). 
 

Nie było pytań do przedstawionego sprawozdania Wójta. 
 
 

Ad. 5. 

Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych 

w okresie między sesjami. 
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Komisja Rewizyjna spotkała się dwukrotnie. Przewodniczący Komisji Jacek Portalski omówił 

tematykę posiedzeń, którą było: 

1. Analiza sprawozdania finansowego za 2017 rok. 

2. Analiza działalności oraz ocena sprawozdania finansowego za 2017 rok Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej, Gminnej Biblioteki Publicznej i Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu. 

3. Utrzymanie dróg publicznych na terenie gminy i inwestycje w tym zakresie. 

Żaden z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 

Komisja Budżetowa spotkała się dwukrotnie. Przewodniczący Komisji Marek Moderacki,  

omówił tematykę posiedzeń, którą było:  

1. Analiza sprawozdania finansowego za 2017 rok. 

2. Analiza sprawozdania z przebiegu współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi w 2017 

roku. 

3. Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania narkomanii w 2017 

roku. 

4. Funkcjonowanie transportu zbiorowego na terenie gminy. 

Nie było pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 
Komisja Polityki Społecznej spotkała się dwukrotnie. Przewodniczący Komisji Hubert 

Murawski omówił tematykę posiedzeń, którą było: 

1. Analiza sprawozdania finansowego za 2017 rok. 

2. Analiza sprawozdania z przebiegu współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi w 2017 

roku. 

3. Wydatkowanie środków na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania narkomanii w 2017 

roku. 

4. Analiza zadań z zakresu porządku publicznego, ochrony środowiska i ochrony 

przeciwpożarowej. 

5. Realizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 

 

Żaden z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania, wobec czego Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
 

Ad.6. 

W punkcie pytania do zaproszonych gości głos zabrali: 

 
Radny Leszek Majczyna: 

 Poprosił Prezesa Zarządu Spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Sp. z o.o. o informacje 

dotyczące budowy kanalizacji w Ludwikowie. Poinformował, że w imieniu mieszkańców 

zostanie złożona pisemna interpelacja o udzielenie szczegółowych informacji w tej sprawie  

w formie pisemnej. 
 

Radny Jan Sieradzki: 

 Poprosił w imieniu mieszkańców kierownika Posterunku Policji w Starej Białej Magdalenę 

Tomasińską oraz Przewodniczącego Rady Powiatu aby zwrócić uwagę na bezpieczeństwo na 

ul. Włoczewskiej i ul. Sierpeckiej. 
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Radny Hubert Murawski: 

 Zwrócił uwagę, że informacja na temat organizowanego Pikniku rodzinnego „Powitanie Lata”, 

który będzie miał miejsce 23 czerwca w leśniczówce w Brwilnie, nie została wystarczająco 

rozpowszechniona. Zapytał, dlaczego ta informacja nie widniej na stronie internetowej Urzędu 

Gminy oraz dlaczego rozwieszenie plakatów informacyjnych w miejscowości Maszewo Duże 

ogranicza się do 4 sztuk na witrynach małych sklepów. Poprosił aby tego typu informacje były 

zamieszczane na stronie internetowej Urzędu Gminy. 

 

Radny Leszek Majczyna: 

 Poinformował o zamiarze złożenia pisemnej interpelacji w imieniu mieszkańców w sprawie 

zamontowania progów zwalniających na drodze gminnej 291311W (Schetynówce)  

w Ludwikowie oraz na drodze powiatowej 2907W przy szkole w Wyszynie w stronę 

Ulaszewa. 
 

Dyrektor GOKiS Roland Bury w związku z uwagą radnego Huberta Murawskiego wyjaśnił, że 

łącznie zostało przygotowanych i rozwieszonych 30 plakatów. Niestety często zdarza się, że 

plakaty są zrywane. Dodał, że o każdej imprezie mieszkańcy zostają poinformowani systemem 

sms-owym i tak też będzie w przypadku Pikniku w Brwilnie. Odnośnie zamieszczenia informacji 

na stronie internetowej przyznał, że jest to jego niedopatrzenie, natomiast o każdej organizowanej 

imprezie zawsze taka informacja jest zamieszczana.  
 

Kierownik Posterunku Policji w Starej Białej Magdalena Tomasińska w nawiązaniu do 

prośby radnego Jana Sieradzkiego dot. bezpieczeństwa ruchu drogowego na ul. Sierpeckiej  

i Włoczewskiej wyjaśniła, że będzie miała to na uwadze, a także wystąpi o pomoc do Wydziału 

Ruchu Drogowego w Płocku.  

 
Prezes Zarządu Spółki Jarosław Rydzewski na prośbę radnego Leszka Majczyny wyjaśnił, że 

na obecną chwilę Spółka wystąpiła z nowym wnioskiem do WFOŚiGW celem otrzymania 

pożyczki na mniejszy zakres tej inwestycji, tj. kanalizacji w Ludwikowie.  

Ze względu na to, że w dotychczasowych przetargach zaproponowane oferty znacznie 

przekraczały kosztorys inwestorski, przetargi zostały unieważnione. W związku z tym kwoty  

w kosztorysie zostały uaktualnione według aktualnych cen rynkowych, co wiązało się ze 

zmniejszeniem zakresu inwestycji.  

Na interpelację, którą złoży radny zostanie udzielona szczegółowa odpowiedź. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Płockiego Lech Dąbrowski poprosił o składanie zapytań  

w formie pisemnej w biurze Rady Powiatu, na które zostanie udzielona stosowna odpowiedź po 

wcześniejszym zebraniu informacji od odpowiednich komórek odpowiedzialnych merytorycznie 

za daną sprawę. 

 
Radny Jan Sieradzki: 

 Zwrócił uwagę aby na przyszłość plakaty i inne informacje na temat imprez, wydarzeń itp. 

były przekazywane sołtysom do umieszczenia na tablicach sołeckich, które są zamykane, 

dzięki czemu nie zostaną zerwane i zniszczone. 

 Ponownie poprosił o zwrócenie uwagi na nastoletnie osoby przebywające  

w późnych godzinach nocnych przy Ośrodku Zdrowia w Nowych Proboszczewicach. 

Zauważył, że jest to niekomfortowa sytuacja dla korzystających z bankomatu zamontowanego 

przy drzwiach wejściowych do tego budynku.  
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Radny Marek Krajewski: 

 Poinformował, że Maszewie Dużym również zostały rozwieszone plakaty dot. pikniku  

w Brwilnie, dokładnie: na dwóch tablicach informacyjnych, przy szkole, na trzech 

przystankach oraz w jednym sklepie. 

 
Radna Marianna Stawicka: 

 Ponownie poruszyła sprawę barszczu Sosnowskiego. Zwróciła uwagę na powagę problemu, 

który dotyczy w szczególności miejscowości Nowe Trzepowo, głównie gruntów należących 

do Powiatu. Poprosiła Przewodniczącego Rady Powiatu o systematyczne likwidowanie tej 

rośliny poprzez opryski lub wykaszanie, które ograniczą rozsiewanie się rośliny na sasiednie 

tereny.  
 

Sołtys Maszewa Stanisław Więckowski: 

 Poparł wypowiedź radnego Jana Sieradzkiego dot. przekazywania informacji z Gminy jak 

również niektórych z Powiatu sołtysom, celem zamieszczenia ich na tablicach sołeckich. 

 
O godz. 10.45 Przewodniczący Rady zarządził 15 minutową przerwę w obradach. 

O godz. 11.00 wznowiono obrady. 

 

 

Ad. 7. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni wcześniej otrzymali Sprawozdanie 

z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2017 rok. Zapytał, czy radni mają 

ewentualne pytania do sprawozdania. 

Wobec braku pytań i wniosków Przewodniczący Rady stwierdził, że radni przyjęli przedstawione 

Sprawozdanie bez uwag i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 
Ad. 8. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali wcześniej Sprawozdanie Wójta Gminy 

z przebiegu współpracy Gminy Stara Biała z organizacjami pozarządowymi za 2017 rok,  

a następnie poprosił radnych o zadawanie pytań do sprawozdania. 

Wobec braku pytań i wniosków Przewodniczący Rady stwierdził, że radni przyjęli przedstawione 

Sprawozdanie bez uwag i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 
Ad. 9. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Starej Białej za 2017 rok. 

Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych, 

„przeciw” 0 radnych 

„wstrzymało się” 0 radnych 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 281/XXX/18 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Starej Białej za 2017 rok (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 
 
Ad. 10. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Starej Białej z/s w Białej za 

2017 rok. 

Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych, 

 „przeciw” 0 radnych 

 „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 282/XXX/18 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego 

Ośrodka Kultury i Sportu w Starej Białej z/s w Białej za 2017 rok (uchwała 

w załączeniu do protokołu). 

 
 
Ad. 11. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stara Biała za 

2017 rok.  

Zapoznał radnych z Uchwałą Nr Pł.169.2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 27 kwietnia 2018 roku w sprawie wydania opinii  

o przedłożonym przez Wójta Gminy Stara Biała sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 rok. 

Jest to opinia pozytywna. 

Następnie przedstawił radnym pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stara Biała 

 o realizacji budżetu gminy za 2017 rok, dającą podstawę do wystąpienia do Rady Gminy  

z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Stara Biała za 2017 rok, sformułowanym 

po rozpatrzeniu przez Komisję: sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy Stara Biała za 2017 rok opracowanego przez Wójta Gminy wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia Gminy. 

 
Stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych, 

 „przeciw” 0 radnych 

 „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 283/XXX/18 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stara Biała za 2017 rok (uchwała w załączeniu 

do protokołu). 
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Ad. 12. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok. 

Zapoznał radnych z Uchwałą Nr Pł.212.2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 17 maja 2018 roku w sprawie wydania opinii (pozytywnej) 

o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Stara Biała wniosku w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy.  

Następnie Przewodniczący Rady poprosił radnych o zabieranie głosu w omawianej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych, 

 „przeciw” 0 radnych 

 „wstrzymało się” 0 radnych 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy, w wyniku jawnego głosowania, 

jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 284/XXX/18 w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok (uchwała w załączeniu 

do protokołu). 

 
Przewodniczący Rady pogratulował Wójtowi Gminy udzielonego mu absolutorium. 

Następnie Wójt Gminy, podziękował w imieniu swoim, kierowników jednostek organizacyjnych, 

Skarbnik Gminy oraz wszystkich pracowników Urzędu Gminy za pozytywne skwitowanie 2017 

roku.  

 

 
Ad. 13. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2018 – 2025. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały, który na prośbę 

Przewodniczącego Rady omówiła Skarbnik Gminy. Następnie poprosił o zabieranie głosu w tej 

sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 285/XXX/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2018 – 2025 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 14. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Gminy Stara Biała na 2018 rok. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu  

w tej sprawie. 
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Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 286/XXX/18 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2018 rok 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 15. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej 

liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie gminy 

Stara Biała miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu   

w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 287/XXX/18 w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie gminy Stara Biała miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych (uchwała w załączeniu do niniejszego 

protokołu). 
 
 

Ad. 16. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w m. Nowe Trzepowo, gmina Stara Biała. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu             

w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 288/XXX/18 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej położonej w m. Nowe Trzepowo, gmina Stara Biała (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 
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Ad. 17. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii  

o projekcie uchwały Rady Powiatu w Płocku w sprawie podziału Powiatu Płockiego na okręgi 

wyborcze w wyborach do Rady Powiatu w Płocku. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie.  

 

Radny Władysław Mikołajczyk: 

 Wyraził opinię, że jest to niesprawiedliwe, że gmina Stara Biała licząca prawie 12 tys. 

mieszkańców jest połączona w jeden okręg wyborczy w wyborach do Rady Powiatu w Płocku 

z gminą Brudzeń Duży, który liczy ok 7 tys. mieszkańców, a w konsekwencji na 4 

przypadające mandaty jest tylko jeden radny z terenu gminy Stara Biała. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że ustalona liczba radnych wybieranych w okręgu jest 

wyliczona zgodnie z współczynnikiem normy przedstawicielskiej. 

 

Wójt wyjaśnił, że fakt, że z terenu gminy Stara Biała jest tylko jeden radny powiatowy świadczy 

o tym, że mieszkańcy głosując nie patrzą na miejsce zamieszkania kandydata. Nie ma podstaw 

aby opiniować negatywnie projekt uchwały dot. podziału na okręgi wyborcze zaproponowany 

przez Powiat. 

 

Wobec braku kolejnych wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 289/XXX/18 w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu  

w Płocku w sprawie podziału Powiatu Płockiego na okręgi wyborcze w wyborach do Rady 

Powiatu w Płocku (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 18. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie dopłat dla odbiorców usług 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków, który radni wcześniej 

otrzymali. 

Prezes Zarządu Spółki Gospodarka Komunalna “Stara Biała” Jarosław Rydzewski wyjaśnił, 

że na skutek wprowadzonych zmian w ustawie o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków rada gminy nie będzie już zatwierdzać taryf w zakresie zaopatrzenia  

w wodę oraz odprowadzania ścieków. Zadanie to przypadło organowi regulacyjnemu, którym są 

Wody Polskie. Wobec powyższego nowe stawki taryf będą znane dopiero po wydaniu decyzji 

przez powyższy organ. W związku z przedłużeniem ważności taryfy zasadne jest również 

przedłużenie dopłat  z budżetu gminy do ceny taryfowej zaopatrzenia w wodę i za odprowadzanie 

ścieków.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 
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                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 290/XXX/ w sprawie dopłat dla odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia  

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 19. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Stara Biała. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu  

w tej sprawie. 

 

Radny Władysław Mikołajczyk wyraził opinię, że jak dotąd ustalenia co do wynagrodzenia 

Wójta były podejmowane zgodnie z przepisami również przed chwilą Rada Gminy podjęła 

uchwałę w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium za 2017 rok, uznając jego dobra pracę 

na rzecz Gminy i jest to absurdalne aby teraz obniżyć mu wynagrodzenie. Namawiał radnych do 

głosowania przeciw podjęciu tej chwały. 

 

Wójt odniósł się do wypowiedzi radnego Władysława Mikołajczyka i wyjaśnił, że projekt 

uchwały został ustalony zgodnie z Rozporządzeniem Rady Ministrów w sprawie wynagradzania 

pracowników samorządowych.  Jeżeli Rada Gminy nie podejmie takiej uchwały , Skarbnik Gminy 

i tak nie może wypłacić wyższej kwoty niż określona w Rozporządzeniu, ponieważ byłoby to nie 

zgodne z prawem oraz groziłoby odpowiedzialnością za naruszenie dyscypliny finansów 

publicznych. Rada Gminy ustanawia wynagrodzenie wójta w ramach swoich uprawnień czyli  

w sposób zgodny z przepisami prawa. 

 

Wobec braku kolejnych pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 11 radnych, 

                                   „przeciw” 3 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 1 radnych 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (11 głosami 

„za”) podjęła Uchwałę Nr 291/XXX/ w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Stara 

Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 

Ad. 20. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym Uchwałę Zgromadzenia Związku Gmin Regionu 

Płockiego Nr 2/II/2018 z dnia 25 kwietnia 2018 r. w sprawie zmiany Statutu Związku Gmin 

Regionu Płockiego. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie.  

 

Wobec braku sprzeciwu wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady stwierdził, 

że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) przyjęła Uchwałę Zgromadzenia Związku Gmin 

Regionu Płockiego Nr 2/II/2018 z dnia 25 kwietnia 2018 r. w sprawie zmiany Statutu Związku 

Gmin Regionu Płockiego  (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
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Ad. 21. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali wcześniej Ocenę zasobów pomocy 

społecznej za rok 2017 dla Gminy Stara Biała przygotowaną przez Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Stara Biała Małgorzatę Wiśniewską-Klimczewską. 

Następnie poprosił radnych o zadawanie pytań do przedstawionego dokumentu.  

Wobec braku pytań ze strony radnych Przewodniczący Rady stwierdził, że radni  przyjęli  bez 

uwag i wniosków Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2017 dla gminy Stara Biała  

i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
 

Ad. 22. 

W punkcie interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi głos zabrali: 

 

Radny Jan Sieradzki : 

 Poprosił o udzielenie informacji nt. przedsięwzięcia polegającego na wydobywaniu kopaliny 

pospolitej w miejscowości Stare Proboszczewice. 

 Przypomniał o prośbie mieszkańców Włoczewa w sprawie budowy drogi gminnej Włoczewo 

- Kamionki. Zaapelował do radnych o zaprojektowanie tej drogi. 

Radny Stanisław Antoszkiewicz: 
 Zapytał o termin rozpoczęcia prac remontowych przy bloku przy ul. Bielskiej w Ogorzelicach. 

Radny Marek Krajewski: 
 Zapytał, czy w tym roku mieszkańcy również będą mogli skorzystać z dotacji do wymiany 

pieców. 

Radny Leszek Majczyna: 

 Zgłosił prośby mieszkańców o oświetlenie w Ludwikowie w kierunku lasu (wniosek był 

składany dwa lata temu). 

 Zgłosił prośby mieszkańców o możliwość wycięcia krzewów na działce przy szkole, Działka 

jest terenem należącym do Gminy. 

 Przypomniał o obietnicy położenia płyt na drodze przy szkole w Wyszynie w kierunku 

parkingu. 

 Poprosił o poprawę nawierzchni drogi w Wyszynie przy zjeździe z drogi wojewódzkiej 559. 

 W imieniu mieszkańców Wyszyny i Ludwikowa poprosił o wykoszenie rowów. 

 Zgłosił potrzebę przewieszenia banera wiszącego przy szkole w Wyszynie, który zasłania 

widoczność. 

Radny Sławomir Dąbrowski : 

 Zapytał, czy jest możliwość zamontowania kosza na śmieci przy schodach do parku. 

 Zapytał, czy jest możliwość zamontowania monitoringu przy bankomacie przy ośrodku 

zdrowia w Nowych Proboszczewicach. 

 Poprosił o przybliżenie informacji nt. gazu w Nowych Proboszczewicach. 

Radny Hubert Murawski: 
 Zapytał, czy są nowe informacje w sprawie drogi wojewódzkiej 559. 

 
Odpowiedzi Wójta: 

Na pytanie  radnego Jana Sieradzkiego: 

 Odnośnie wydobywania kopaliny w Starych Proboszczewicach zostanie udzielona odpowiedź 

na piśmie. 

Na pytanie radnego Stanisława Antoszkiewicza: 

 Wejścia do bloku przy ul. Bielskiej w Ogorzelicach muszą zostać naprawione jeszcze w tym 

roku, ponieważ stwarzają niebezpieczeństwo.   
 Na pytanie radnego Marka Krajewskiego: 
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 Jeżeli program dotacji do modernizacji kotłowni zostanie ogłoszony przez Wojewódzki 

Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, Gmina do niego przystąpi. 

Na pytania radnego Leszka Majczyny: 

 Wykonanie projektu technicznego oświetlenia w Ludwikowie na drodze w stronę lasu komisja 

budżetowa zaopiniowała pozytywnie. 

 Nie będzie problemu z wycięciem krzaków, ponieważ większa część rośnie na drodze gminnej. 

 Wójt potwierdził, że takie obietnice były składane. Wykonanie jednak przesuwa się w czasie, 

ponieważ nie ma jeszcze informacji od Spółki Gospodarka Komunalna w sprawie kanalizacji. 

 Droga, której problem dotyczy jest drogą powiatową. 

 Odnośnie banera wiszącego przy szkole, informacja zostanie przekazana Dyrektorowi szkoły 

z prośbą o przewieszenie go w inne miejsce. 

Na pytania radnego Sławomira Dąbrowskiego: 

 Jeżeli jest taka potrzeba, zostanie postawiony dodatkowy kosz na śmieci. 

 Zostały podjęte rozmowy z konserwatorem zabytków w celu ograniczenia organizowanych 

spotkań młodzieży przy ośrodku zdrowia. Są tam zamontowane kamery, jednak muszą zostać 

wymienione, ponieważ ich jakość jest niska.  

 Pozwolenie na budowę sieci gazowej jest prawomocne. Decyzja o realizacji zależy od spółki 

gazownictwa.  

Na pytanie radnego Huberta Murawskiego : 

 Dokumentacja jest wykonana. Został do uzgodnienia problem przebudowy linii energetycznej 

oraz uzyskanie pozwolenia wodnoprawnego na odprowadzenie wód deszczowych do rzeki 

Brzeźnicy. 

 
Wójt na pytanie radnego Jana Sieradzkiego wyjaśnił, że w tej chwili na stronie internetowej 

Gminy widnieje projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania, trybu postępowania  

i sposobu rozliczania dotacji celowych dla spółek wodnych z budżetu Gminy Stara Biała. Musi on 

zostać skonsultowany również z Urzędem Ochrony  Konkurencji i Konsumentów oraz 

Ministerstwem Rolnictwa i Rozwoju Wsi, ze względu na to, że zmieniło się prawo wodne. Jeżeli 

nie będzie żadnych zastrzeżeń, Rada Gminy będzie mogła podjąć uchwałę i przyznać dotację dla 

Spółki Wodnej na zaprojektowanie i odnowienie rowów.  

 
Radny Władysław Mikołajczyk: 

 Przypomniał o zgłaszanej potrzebie zaprojektowania chodnika przy stadionie w Nowych 

Proboszczewicach do ul. Azaliowej. 

 Zapytał, czy dotacja na modernizację kotłowni dotyczy również pieców na olej. 

 Zgłosił potrzebę wykoszenia terenu po „dzikim” wysypisku. 

Radna Marianna Stawicka: 

 Poprosiła o wyrównanie drogi (dz.24/12) w Nowym Trzepowie w miejscu połączenia z drogą 

powiatową.  

 Zapytała, czy można ustawić znak ograniczenia prędkości lub zamontować progi zwalniające 

na drodze 291313W w Nowym Trzepowie, ponieważ samochody jeżdżą  z dużą prędkością,  

a jest to miejsce gdzie często przechodzą dzieci. 

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Downarowicz: 

 Poprosił o informacje nt. budowy świetlicy i placu zabaw w Brwilnie. Zgłosił wniosek, aby 

realizacja nastąpiła jak najszybciej, żeby plac zabaw mógł zacząć funkcjonować jeszcze latem. 

 Zapytał, czy prace na ul. Płockiej w Brwilnie, tj. drodze wojewódzkiej są już zakończone. 

 Zasugerował, aby zwrócić się do Starostwa Powiatowego z wnioskiem o ograniczenie 

prędkości na drodze gminnej 291317W.  

 Zaprosił na piknik rodzinny w Brwilnie, a także do aktywnego wzięcia udziału w nording 

walking. 
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Radny Krzysztof Paradowski: 

 Zapytał, czy zostały podjęte działania w celu opracowania gminnego programu bezpłatnej 

mammografii dla kobiet poniżej 50-go roku życia. 

 Zgłosił problem dziur na drodze Kowalewko-Kamionki. 
 

Odpowiedzi Wójta: 

Na pytania radnego Władysława Mikołajczyka : 

 Sprawa była sygnalizowana ale w budżecie , w obecnym kształcie, nie ma takiej pozycji. 

 Warunkiem uzyskania dofinansowania jest wymiana starego kotła na ekologiczny, czyli na 

gaz, olej lub biomasę. 

 Teren po byłym wysypisku  zostanie wykoszony. 

Na pytania radnej Marianny Stawickiej: 

 Zjazd z drogi powiatowej na drogę gminną w Nowym Trzepowie zostanie poprawiony. 

 Sprawdzimy aktualną organizację drogi gminnej 291313W w Nowym Trzepowie.  

 Na pytanie Wiceprzewodniczącego Rady : 

 Nie mamy żadnych  informacji w sprawie remontu drogi wojewódzkiej Nr 562.  
Na pytania radnego Krzysztofa Paradowskiego : 

 Obecnie nie prowadzimy żadnych prac w tym zakresie.  

 Droga Kowalewko-Kamionki zostanie poprawiona w ramach bieżących napraw. 

 
 
Ad. 23. 

W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 

 
Przewodnicząca Koła Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Starej Białej 

Maria Renata Abramczyk  przedstawiła sprawozdanie z działalności organizacji za 2017 rok. 

Dodatkowo poruszyła problem samotności osób starszych, którzy nie mają opieki lub niedługo nie 

będą mieć. Poddała pod rozwagę zorganizowanie miejsca pobytu dla takich osób, w którym będą 

mogły żyć w spokojnej starości. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wspólne posiedzenie Komisji zostało 

zaplanowane na dzień 3 lipca 2018 r. o godz. 10.00. 

Następnie zaprosił w imieniu Prezesa Związku Ochotniczej Straży Pożarnej w Kamionkach na   

90-lecie OSP w  Kamionkach, które odbędzie się 8 lipca 2018 r. 

 
Wójt Gminy zabrał głos w sprawie dot. nadania nazwy dla ronda znajdującego się w miejscowości 

Stare Draganie i Nowe Bronowo. Uznając głos mieszkańców zaproponował nadanie nazwy dla 

ronda im. ks. Stanisława Bornińskiego oraz wychodząc naprzeciw oczekiwaniom Powiatowi 

Płockiemu zaproponować ustawienie tablicy poświęconej walce i męczeństwu wsi polskiej  

w innym miejscu, tj. przy ośrodku zdrowia w Nowych Proboszczewicach. Przyznał, że byłoby to 

kompromisowe rozwiązanie. 

 
 
Sołtys Nowych Proboszczewic Jan Kozłowski: 
 W związku z planowaną komisją wyjazdową, zaproponował aby zobaczyć nowo wybudowaną 

drogę w Pęszynie, którą ostatnio przejeżdżał. Jest to droga nieokopana rowami. Stwierdził, że 

na jej wzór można by wybudować ul. Polną.  

 Zwrócił uwagę aby w Gminnej Bibliotece Publicznej były prenumerowane gazety. 

Sołtys Włoczewa Barbara Żółtowska: 
 Ponownie przypomniała o prośbach mieszkańców Włoczewa o budowę drogi, które są 

zgłaszane już od 20 lat. 
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Sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz: 
 Poprosiła o budowę oświetlenia drogowego przy drodze powiatowej (na zakręcie)  

w Ogorzelicach. 

 Poprosiła o zwiększenie uposażenia dla sołtysów. 

 Zapytała kiedy powstanie w Ogorzelicach plac zabaw , świetlica lub boisko dla młodzieży. 

Radny Jan Sieradzki: 
 Poprosił o wyrównanie nawierzchni pobocza przy ul. Płockiej w Nowych Proboszczewicach. 

 
Odpowiedź Wójta: 

Na prośbę radnego Jana Sieradzkiego: 

 W przypadku tej drogi jest potrzeba zastanowienia się nad jej przebudową na odcinku od ul. 

Dębowej do ul. Floriańskiej. 

Na pytanie sołtys Barbary Żółtowskiej: 

 Zastanawiamy się nad zaprojektowaniem drogi Kamionki-Włoczewo. 

Na sugestie sołtysa Jana Kozłowskiego: 

 Stwierdził „ ...jak już budować drogi, to budować porządnie…” Wyjaśnił, że okopanie rowami 

w stosunku do całości inwestycji, są to niewielkie pieniądze. Ponadto, w obecnych czasach 

pojazdy i sprzęt rolniczy są zbyt ciężkie, żeby można było oszczędzać na jakości drogi, 

szczególnie w przypadku, gdzie ze wszystkich stron spływa woda w kierunku drogi.  

 
Na pytania sołtys Janiny Antoszkiewicz: 

 Wnioski dot. oświetlenia ulicznego rozpatrywała komisja budżetowa. Oświetlenie na zakręcie 

w Ogorzelicach jest przewidziane do projektowania.  

 Wójt wyjaśnił, że nie ma czegoś takiego jak uposażenie sołtysów. Gmina Stara Biała jako 

jedna z nielicznych gmin płaci sołtysom dietę w symbolicznej kwocie. 

 Program rewitalizacji Ogorzelic nie uzyskał akceptacji instytucji, która oceniała wnioski, a co 

za tym idzie Gmina nie otrzymała dofinansowania na ten cel. Natomiast projekt placu zabaw 

razem z boiskiem jest gotowy. W trakcie kompletowania jest dokumentacja pozwalająca na 

budowę. 

 
 
Ad. 24. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady XXX Sesji 

Rady Gminy Stara Biała.            
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